
POŘÍČANSKÝ POSELčí
sl

o
 4

/2
0

1
4 číslo 1/2018

Aktuality

 Šedesát už tomu bylo let,
   co Standa si svou Dášu k oltáři ved.
     29. března oslavili manželé Duchanovi
          DIAMANTOVOU svatbu.
       Diamanty jsou vzácné a drahé,
      ale vy dva jste pro nás ještě dražší a vzácnější.
     Přejeme Vám lásku, zdraví, štěstí
    a ještě hodně společně prožitých let.
Vaše děti, vnoučata a pravnoučata

7. květen - OÚ zavřeno

25. květen – Noc kostelů

31. květen - Akademie ZŠ Poříčany

9. červen – od 13.00 Dětský den, od 19.00 
zábava J.B.Band

21. červen - Sportuje celá rodina - ZŠ

30. červen – Nohejbalový turnaj, od
18.00 posezení s harmonikou

27. červenec – Bobr Cup

1. září - oslava 95 let poříčanského 
fotbalu

Zdravotní středisko – dovolená
MUDr. Chocholová: 11.5., týden od 21.5.

Obec Poříčany hledá brigádníka 
na sekání trávy křovinořezem v období 
květen - říjen. Zájemci se mohou hlásit na 
obecním úřadě, tel. 775 763 801.

Milí čtenáři Posla,

přinášíme vám letošní první číslo plné novinek, zajímavého povídání 
i informací o tom, co se v  uplynulých měsících událo a co nás čeká.
Za sebe jsem měla velkou radost ze společného úklidu – díky všem, 
kteří se připojili, máme okolí naší vsi více uklizené a hezčí, a je 
určitě radostnější, když při procházce do lesa na každém kroku 
nezakopáváte o odhozené PET láhve a jiný odpad.  Ještě jednou moc 
děkujeme!
Přínosnou zkušeností z  minulých týdnů byly i konzultace s  několika 
architekty, které jsme oslovili, aby zpracovali prvotní koncept 
revitalizace areálu bývalé Dřevony a přilehlých obecních pozemků. 
Je zajímavé, jak se liší pohled člověka z  Poříčan a „zvenčí“, jak 
rozdílně se na věc dívá laik a odborník.  Protože se jedná o areál        
s  velkým potenciálem, kde bychom rádi skloubili několik různých 
funkcí (hasičskou zbrojnici, byty s  pečovatelskou službou, 
multifunkční sál, park, aj.), je třeba pečlivě promyslet a rozvrhnout 
umístění jednotlivých objektů, komunikací, parkovacích míst, apod. 
Výběr architekta, se kterým budeme nadále spolupracovat, jsme 
proto nechtěli podmínit pouze nabídkou na základě nejnižší ceny, ale 
požádali jsme o základní koncept – studii celého prostoru                  
a vizualizaci. Předloženými návrhy se zastupitelstvo bude zabývat     
v  průběhu června a v příštím čísle si o Dřevoně přečtete více.  
Za zmínku tentokrát určitě stojí článek Ing. Josefa Janči                     
o poříčanském nádraží. Pokaždé mě těší, když se najde někdo, kdo 
nám do Posla napíše něco „nad rámec“ běžných rubrik a informací.  
A tentokrát se to, myslím, opravdu povedlo.  Třeba se i vy dozvíte 
něco nového, co jste doposud o nádraží a jeho historii nevěděli. 
Přeji vám hezké čtení,
       Hanka Teršová
           starostka 
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Informace obecního úřadu

Oprava památníku padlých
Po loňském 
neúspěšném 
pokusu jsme letos 
v  lednu opět 
podali žádost       
o dotaci z  fondů 
Ministerstva 
obrany na opravu 
poříčanského 
pomníku v  parku 
u školy. A zatímco 
vloni jsme 
nedosáhli  
dostatečného 
bodového 
ohodnocení, letos 
byla naše žádost 
úspěšná                
a ministerstvo 

nám přislíbilo dotaci ve výši 296.000 Kč. Renovace 
památníku bude zahrnovat očištění a vysprávku 
podstavce i sousoší, obnovu písma a impregnaci proti 
mechům a znečištění.
Máme velkou radost, že renovace proběhne už letos, 
kdy oslavíme 100. výročí vzniku naší republiky.

Úspěch jsme slavili i s žádostí o dotaci na zateplení 
staré budovy mateřské školy z Operačního programu 
životní prostředí. Rekonstrukce objektu by měla 
proběhnout v příštím roce.

Bezdrátový rozhlas
V  únoru došlo k  dokončení montáže nového 
bezdrátového rozhlasu v  obci a jeho uvedení do  
provozu. Bohužel prvotní nastavení hlásičů se na 
mnohých místech ukazuje jako nevyhovující a máme 
od vás připomínky k „hluchým“ místům, kde rozhlas 
není (dobře) slyšet. 
Na konci dubna proběhlo předání rozhlasu a uvedení do 
zkušebního provozu, který potrvá do konce května. Po 
tuto dobu nám prosím hlaste nedostatky, pokud jste tak 
již neučinili. Celý systém postupně projde    
odzkoušením, v  rámci kterého bude provedena             
i úprava nasměrování/hlasitosti jednotlivých hlásičů, 
aby se kvalita přenosu zlepšila. 
Starý drátový rozhlas již není v provozu, nefunkční 
staré hlásiče nám prosím neoznamujte!

Služby - doprava materiálu, odvoz suti
Začátek jara ukázal, že o přistavení kontejnerů, dopravu 
materiálu či odvoz suti je velký zájem. To nás těší. 
Pořád se však jedná pouze o doplňkovou činnost našich 
zaměstnanců a smyslem není provozovat autodopravu, 
ale službu občanům. Řidiči tedy nefungují „na 
zavolání“, kontejner vám mohou přistavit pouze pokud 
je zrovna k  dispozici a v  termínu dle předchozí 
dohody. 
Přistavení kontejneru proto doporučujeme objednat     
s  předstihem několika dnů, tím spíš pokud ho 
potřebujete na fixní den a čas.

Čekám na signál…! 
„…on z  nebe nepřichází, a tak čekám dál…“  Také si 
připadáte jako v tom filmu? 
Na základě několika vašich stížností na špatný mobilní 
signál společností O2 a T-Mobile jsme se rozhodli 
podat oběma operátorům společnou žádost o posílení 
signálu v  Poříčanech.  U O2 jsme žádali již v  
minulosti, bohužel však bez úspěchu. Pokud vás tedy 
signál trápí, připojte se k  nám - doufáme, že společná 
žádost, pod kterou se podepíše více nespokojených 
uživatelů, by mohla operátory „probudit“ k  nějakému 
řešení. Čím více podpisů bude, tím lépe. Pojďme to 
alespoň zkusit!
Zájemci mohou žádost podepsat od 9.5. do 23.5. na 
obecním úřadě, případně i jinde a jindy dle dohody. 
Více informací na tel. 775  763  801 nebo emailem na 
hana.tersova@obec-poricany.cz.

Kultura za humny
Už dávno neplatí, že za kulturou se musí do Prahy. 
Pokud hledáte kulturní, vzdělávací, aj. vyžití (od 
nejmenších dětí po seniory), inspirujte se nabídkou 
měst Český Brod a Sadská. V  nabídce jistě najdete 
něco, co vás zaujme.
https://www.kic-sadska.cz/
http://www.cesbrod.cz/section/kulturni-brod-kalendar

70 stran inspirace pro poříčanské jubilanty

V úterý 20. března byl 
Mezinárodní den štěstí, který celý 
svět nabádal k optimismu. A kdy 
jindy než právě v tento den by se 
měla zrodit spolupráce, která 
poříčanským seniorkám a 
seniorům přinese do života radost 
a inspiraci? 
Odborníci se shodují, že fyzická      
a psychická aktivita je nejlepší 

prevencí nejrůznějších onemocnění.
A proto máme radost ze spolupráce s českou 
proseniorskou organizací Elpida, která pomáhá 
seniorům stát se sebevědomou a respektovanou 
součástí společnosti. Už 11 let proto Elpida vydává 
časopis VITAL, který čtenářům každé tři měsíce přináší 
na 70 stranách texty předních českých novinářů, 
spisovatelů a špiček napříč obory. Díky obci Poříčany 
se nyní mezi pravidelné čtenáře VITALu zařadí i naši 
poříčanští jubilanti, kteří oslaví 70. a vyšší kulatiny 
a „půlkulatiny“. Naši milí jubilanti, přejeme vám, ať 
vás časopis baví a přináší vám do života spoustu 
inspirace a úsměvů.
                                                                                          Jiří Hrabě



3POŘÍČANSKÝ POSEL 1/2018

Vandalismus se nám nevyhýbá
Musím vás, ač nerada, upozornit na jednu velice 
nepříjemnou věc.  Rozmohl se nám  tady  takový 
nešvar…Tuhle legendární větu jsem si vypůjčila           
z  filmových Pelíšků. I když to nebude o sprostém 
slovíčku, které se děti naučily používat. Poslední dobou 
se nám po vsi rozmnožily nasprejované sprosté obrázky 
a nápisy, které nemají nic společného s  pouličním 
uměním, a nejsou ničím jiným než vandalismem, kdy 
dochází k poškozování cizího majetku. Kromě 
posprejovaných zdí, laviček nebo kontejnerů se ale 
najdou i jiné „kousky“ – třeba vyvrácená značka           
u autobusové zastávky, pozůstatky nočního mejdanu na 
dětském hřišti, nepořádek na koupališti, hromádka 
cigaretových nedopalků ve fotbalové bráně nebo 
poškozené ochranné sítě u multifunkčního hřiště. 
Normálnímu člověku to „hlava nebere“. Jasně - jsou to 
povětšinou projevy mládežnické blbosti, opilosti nebo 
možná jiného „opojení“ – nic to však nemění na tom, 
že jejich likvidace si mnohdy vyžádá nemalé finanční 
prostředky.  
Pokud byste se stali svědky takového „řádění”, 
neváhejte zavolat Policii ČR. 

PS: Situace není o moc lepší na koupališti. Zdá se, že 
oblíbenou kratochvílí se stalo házení skleněných láhví 
do vody a následné trefování se do nich kamenem. 
Střepy ve vodě jsou nebezpečné nejen pro lidi, kteří 
zajišťují údržbu koupaliště, ale třeba i pro psy, kteří tam 
občas plavou. 

Uzavírky     
Letošní jaro s  sebou přineslo hned několik 
dopravních omezení v  okolí Poříčan. Kromě 
rekonstrukce mostu přes D11, která by měla 
trvat do konce října, nás cestou do Prahy 

čekají i další komplikace – oprava dálnice D11 v  úseku 
0 – 8 km, omezený je i průjezd přes Běchovice. A aby 
toho nebylo málo, koncem května (pravděpodobně od 
21. 5.) se z  důvodu rekonstrukce na několik týdnů 
uzavře i silnice z Kounic do Bříství. Bude to chtít 
pořádnou porci trpělivosti - řidičům přejeme pevné 
nervy!  

Přeložka nadzemního vedení ČEZ – ul. 
Českobrodská a V  Průhonu
V  září loňského roku jsme oslovili spol. ČEZ Distribuce, 
a.s. s  žádostí o přeložení některých úseků nadzemního el. 
vedení, v ulicích, kde v  následujících 2 – 3 letech 
plánujeme finální úpravy povrchů (chodníky, 
komunikace). Naším cílem bylo předejít situacím, kdy 
dojde k  rekonstrukci komunikace a chodníků a následně 
v  krátké době přijde ČEZ s  požadavkem na uložení 
kabelů do nových povrchů, jako tomu bylo např.              
u obecního úřadu, na křižovatce ul. Lipová a Mírová. 
Jakékoli zásahy do nových dlažeb a asfaltů jsou 
nežádoucí nejen po stránce technické, kdy i při 
sebelepším zhutnění dochází k  následným propadům      
a znehodnocení stavby. Takový postup „naruby“ nemá 
logiku ani po stránce ekonomické, kdy s  sebou zásahy do 
nově zbudovaných povrchů nesou mnohonásobně vyšší 
náklady, než kdyby se sítě přeložily např. v  rámci stavby. 
ČEZ naší žádosti z  loňského září z  části vyhověl a začal 
připravovat projekt na přeložku v  ul. V  Průhonu             
a Českobrodská. Optimistická varianta je, že by realizace 
proběhla ještě na podzim tohoto roku. V  návaznosti na 
uložení el. vedení do země obec plánuje výstavbu 
chodníku v  ul. V  Průhonu a rekonstrukci chodníku          
v ulici Českobrodská.
S ohledem na další investiční záměry – výstavba 
kanalizace v ul. Hořanská a Zahradní, aj., jsme podali 
opětovně žádost na ČEZ o zařazení těchto úseků do 
investic pro období 2019 – 20.

Multifunkční „oranžové“ hřiště 
S  příchodem teplého počasí se vyrojilo i mnoho 
zájemců o užívání našeho multifunkčního hřiště. 
Rezervace pro jarní sezónu (duben – červen) jsou         
k  dispozici na hřišti a na webu obce a budou průběžně 
aktualizovány. 
Protože zvýšený zájem o používání hřiště má i stinné 
stránky, přinášíme základní pravidlo provozu hřiště: 
všichni uživatelé hřiště (děti, organizované                           
i neorganizované skupiny) jsou povinni hřiště 
používat pouze ke sportovnímu vyžití, hřiště a jeho 
součásti neničit, vstupovat pouze brankou k tomu 
určenou, nerozplétat sítě a ochranná lanka               
a UDRŽOVAT POŘÁDEK (odnést po sobě veškeré 
odpadky, apod.). 
Stav hřiště bohužel ukazuje, že zdaleka ne všichni tato 
základní pravidla respektují, a svým chování – úmyslně 
či neúmyslně – hřiště poškozují. Trpí zejména ochranné 
sítě, po kterých občas děti šplhají nebo je rozplétají, 
aby mohly přelézt pro balón a nemusely přitom hřiště 
obíhat. Stejně tak hřišti nesvědčí, když se po ploše 
roztahá kačírek od obrubníku.
Letos chceme hřiště ponechat v  „otevřeném“ režimu    
a věříme, že se situace zlepší. Pokud ne, od příštího 
roku bude zaveden systém zálohovaných klíčů a plateb 
za pronájem. 

                Hanka Teršová
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Oprava ulice Větrná
V  druhém pololetí letošního roku proběhne i oprava ul. 
Větrná, respektive její část mezi ulicemi Českobrodská 
a Lesní. Druhá část ulice se bude řešit až v  návaznosti 
na dostavbu kanalizace v  ul. Za Vrcholem. Na tento 
projekt jsme žádali o dotaci z  Ministerstva pro místní 
rozvoj, bohužel náš projekt nebyl podpořen. Přesto je    
v  přípravě výběrové řízení a zahájení prací je 
plánováno na srpen.

Chodník v  ulici Kounická
Na prázdninové období máme naplánovanou výstavbu 
1. etapy chodníku v  ul. Kounická – od parku ke vstupu 
do areálu ZŠ a MŠ. Součástí stavby bude i zřízení 
přechodu pro chodce u sokolovny a nová parkovací 
místa v ul.   Kounická. V  současné době připravujeme 
výběrové řízení na zhotovitele.  Tak snad všechno 
klapne a 3. září půjdou děti do školy po novém 
chodníku.

Dopravně-bezpečnostní opatření v obci
Další připravovanou dopravní stavbou jsou dopravně- 
bezpečnostní opatření podél silnice 2. třídy II/330.      
Ve směru od Sadské by měl být vybudován 
zpomalovací prvek ve formě dělícího ostrůvku a mírné 
„šikany“ pro auta vjíždějící do obce. Součástí projektu 
je i rekonstrukce chodníku podél silnice, od ul. Ke 
Kersku až k ul. Příčná. Chodníky budou nově ze 
zámkové dlažby včetně prvků pro osoby s  omezenou 
schopností pohybu a orientace, jejich šíře a sklon budou 
odpovídat příslušným normám.
Na křižovatce u viaduktu usilujeme o zřízení 
tlačítkového semaforu pro chodce, jeho instalace však 
podléhá souhlasu Dopravního inspektorátu Policie ČR           
v  Kolíně a vlastníka komunikace (Krajská správa         
a údržba silnic Středočeského kraje). Věříme, že se nám 
podaří o jeho potřebnosti dotčené orgány přesvědčit. 
Průjezd obcí by měl být následně osazen průjezdovými 
radary s úsekovým měřením rychlosti. Zkušenosti  
obcí, kde takové radary jsou, jednoznačně potvrzují,    
že u nich došlo k výraznému zklidnění dopravy.
Na tento projekt budeme na podzim 2018 žádat o dotaci 
z  evropského fondu IROP, prostřednictvím MAS 
Pošembeří.

Reálné obrysy nabírají i další připravované dopravní 
projekty - stezka do průmyslové zóny podél silnice 
II/330 a projekt na nové komunikace v  lokalitě ulic 
Jana Hroudy, Nad Váhou, Na Úhoru a Za Vrcholem.    
U prvního z  projektů budou v  nejbližších dnech 
zahájena jednání o odkupu pozemků pro stezku,           
u druhého plánujeme na červen projednání s  vlastníky 
okolních nemovitostí, které jsme v  loňském roce 
přislíbili. 

Nádraží
Po zimní přestávce se opět naplno rozjela rekonstrukce 
poříčanského nádraží. Nyní se pracuje na oplocení za 
poslední kolejí u IV. nástupiště a probíhá rekonstrukce 
III. nástupiště, která by měla být hotova do poloviny 
června. Následovat bude II. nástupiště. Protože přístup 
techniky a návoz materiálu bude třeba zajistit z jižní 
strany nádraží, dojde v  této etapě rekonstrukce 
přechodně k  většímu dopravnímu zatížení v  ulicích 
Mírová a Lipová a k  úpravě dopravního režimu na 
parkovišti u nádraží. 
Rekonstrukce nástupišť a s ní spojené výluky by měly 
trvat do konce září, hotovo by mělo být do konce roku.
Poříčanskému nádraží se věnuje i povídání Ing. Josefa 
Janči ze spol. Chládek a Tintěra, která stavbu realizuje,  
za jehož laskavé poskytnutí do našich novin děkujeme.
Přechod u benzínky – v  návaznosti na dokončení 
chodníku od nového severního výstupu z  nádraží bude 
letos vybudován nový přechod pro chodce u čerpací 
stanice na křižovatce ulic Českobrodská a Nad Váhou.

Dřevona
Nevyužívaný areál Dřevony, který obec odkoupila loni 
v  létě, prochází postupně základní údržbou – už na 
podzim pracovníci obce vyřezali roští na příjezdové 
cestě, pustili se do odstraňování hromad suti a zeminy 
a opravili oplocení podél Šembery. V  průběhu 
zimních měsíců se pak věnovali vyklízení budov         
a areálu. V  nejbližší době nás čeká oprava střech, aby 
nedocházelo k  zatékání do objektů. 
Zastupitelstvo se shodlo, že o dalším využití objektů se 
rozhodne na základě architektonických návrhů na 
revitalizaci celého areálu a přilehlých obecních 
pozemků. Za tímto účelem byly osloveny tři 
architektonické kanceláře s  žádostí o zpracování 
urbanistické koncepce využití obecních pozemků. 
Součástí návrhů má být vymezení prostoru pro novou 
hasičskou zbrojnici, dům s  pečovatelskou službou, 
multifunkční sál pro kulturní a komunitní aktivity        
a návrh na revitalizaci stávajících objektů. Vizualizaci 
návrhů přineseme v  příštím čísle.
               Hanka Teršová
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Horyna Adámková

Hurda Hrabě Vomáčka

Nehasil Nehasil Jirásek

Vaňhal

Karasová

Weiss Roupec  

Vítání občánků
Ve čtvrtek 12. dubna jsme přivítali nové občánky Poříčan – děti narozené v  r. 2017. Tedy vlastně jejich část, 
protože všechny narozené děti by se nám do školky nevešly. Další slavnostní přivítání občánků proto 
plánujeme na přelom září a října. 
Tradičně nechyběl program, který pro nás připravili žáci základní školy a podpis rodičů do pamětní knihy.
Dětem i rodičům přejeme hodně štěstí, zdraví a radosti!
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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
Poříčany č. 1/2018, 25.1.2018

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva obce Poříčany bylo zahájeno v  19,00 

hodin starostkou obce. Oznámení o konání zastupitelstva bylo 

zveřejněno dle zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu 

Poříčany od 17.1.2018 do 25.1.2018, současně bylo zveřejněno 

na elektronické úřední desce.

Starostka obce z prezenční listiny přítomných členů 

zastupitelstva (příloha č. 1) konstatovala, že přítomno je 7 členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Omluveni:  Hampl, Hrabě, Havlíčková, Horyna

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení 

programu

Starostka obce seznámila zastupitelstvo s  návrhem programu, 

navrhla určit ověřovateli zápisu P. Nováka a D. Nádeníka           

a zapisovatelkou M. Musilovou. Návrhy na doplnění programu 

nebyly vzneseny. 

Usnesení č. 1/1/2018: 

a) Zastupitelstvo obce Poříčany určuje ověřovateli zápisu 

P. Nováka a D. Nádeníka,  zapisovatelkou M. Musilovou. 

b) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje následující 

program zasedání: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele, 

schválení programu

2) Plnění usnesení –  zpráva kontrolního výboru

3) Rozpočtové opatření 9-2017 k 31.12.2017     

a 1-2018

4) Dotace pro spolky

5) Projekt na opravu kostela- žádost Farnost 

Český Brod

6) Odkup pozemku 600/1 pod místní komunikací 

v ul. Zahradní 

7) Záměr pronájmu – kóje skladu                        

v hospodářském dvoře

8) Žádost o dotaci  – fondy Středočeského kraje

9) Žádost o dotaci na renovaci pomníku padlým 

z programu ministerstva obrany

10) Diskuse

Hlasováno: PRO 7 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 1 bylo schváleno

Bod 2 - Plnění usnesení –  zpráva kontrolního výboru

Starostka seznámila zastupitele s  plněním usnesení z  minulých 

zasedání a předložila zprávu kontrolního výboru k plnění 

usnesení za 2. pololetí 2017.

Usnesení č. 2/1/2018:  

a)  Zastupitelstvo obce Poříčany bere na vědomí plnění 

usnesení z  minulých zasedání. Nedořešené body budou 

předmětem další kontroly.

b)   Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu kontrolního 

výboru k  plnění usnesení za 2. pololetí r. 2017 a starších            

a ukládá starostce:

- do 31.1. 2018 zaslat urgenci Úřadu pro zastupování 

státu ve věcech majetkových ve věci žádosti o převod 

pozemků 917/1 (bezúplatně), 890/13 (úplatně)            

a výpůjčku pozemků v  areálu MŠ Poříčany a požární 

nádrže;

- do 31.1.2018 zaslat urgenci vlastníkům pozemků pod 

odtokovým kanálem z  ČOV Poříčany;

- do 31.1.2018 zaslat urgenci na odbor majetku 

Krajského úřadu Středočeského kraje a požádat        

o vyjádření ke stavu projednání žádostí obce 

Poříčany o převod pozemků v  k.ú. Poříčany;

- do 31.3.2018 informovat zastupitelstvo obce o stavu 

plnění dalších dosud nedokončených bodů zprávy 

kontrolního výboru.

Hlasováno: PRO 7 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 

 Usnesení č. 2 bylo schváleno

Bod 3 – Rozpočtové opatření 9-2017 k 31.12.2017 a 1-2018

Starostka předložila k  projednání rozpočtové opatření             

č. 9-2017, kterým byla provedena úprava rozpočtu                    

k 31.12.2017, a rozpočtové opatření č. 1-2018 (v příloze)

Usnesení č. 3/1/2018:  

a) Zastupitelstvo obce Poříčany bere na vědomí rozpočtové 

opatření č. 9-2017 provedené k  31.12.2017. 

b)  Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje  rozpočtové opatření 

č. 1-2018.

Hlasováno: PRO 7 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Dotace pro spolky

Starostka předložila k  projednání návrh finančního výboru na 

rozdělení dotací z rozpočtu obce Poříčany na r. 2018 

poříčanským spolkům.  

Usnesení č. 4/1/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje rozdělení 

dotací spolkům a zájmovým sdružením takto: 

Hlasováno: PRO 7- PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0                                                   

Usnesení č. 4 bylo schváleno

Bod 5 –  Projekt na opravu kostela- žádost Farnost Český 

Brod 

Starostka předložila návrh, aby obec podala pro r. 2018 žádost 

o dotaci na opravu fasády věže kostela do programu 

Ministerstva zemědělství -129 662 Údržba a obnova 

kulturních a venkovských prvků pro rok 2018. Předpokládaný 

rozpočet akce je 1. mil. Kč a  dotace je poskytována               

v maximální výši 700.000 Kč (max. 70 % způsobilých 

nákladů akce). Starostka dále předložila návrh dodatku č. 1    

k  veřejnoprávní smlouvě s  Farností Český Brod z  r. 2017     

(v příloze).

Usnesení č. 5/1/2018:

a) Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o dotaci z  programu 

Ministerstva zemědělství -129 662 Údržba a obnova kulturních 

a venkovských prvků pro rok 2018 na opravu vnějšího pláště 
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věže kostela Narození Panny Marie v Poříčanech a zavazuje 
se vyhradit v  rozpočtu obce prostředky na financování tohoto 
projektu. Předpokládaná cena projektu činí 1 mil. Kč.

b) Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 1 k  veřejnoprávní 

smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku farnosti Český Brod 

na opravu poříčanského kostela, na základě kterého bude 

příspěvek 100.000 Kč, který obec poskytla v  r. 2017,  navrácen 

do rozpočtu obce.   

Hlasováno:  PRO 7 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 5 bylo schváleno

Bod 6 – Odkup pozemku 600/1 pod místní komunikací      

v ul. Zahradní

Starostka předložila návrh kupní smlouvy na odkup pozemku 

parc. č. 600/1 v  k. ú. Poříčany, ul. Zahradní. Vlastníci 
2

pozemku souhlasí s  prodejem za cenu 40,- Kč/m .  

Usnesení č. 6/1/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje odkup 
2pozemku 600/1 o výměře 569 m  pod místní komunikací              

v ul. Zahradní za cenu 22.760,- Kč a pověřuje starostku 

uzavřením kupní smlouvy.

Hlasováno:  PRO 7 – PROTI  - ZDRŽEL 0

Usnesení č. 6 bylo schváleno

Bod 7 – Záměr pronájmu – kóje skladu v hospodářském 

dvoře

Starostka předložila návrh záměru na pronájem skladové kóje    
2o výměře 15 m  v  hospodářském dvoře Klučovská, č.p. 43       

p. Miroslavu Horynovi. 

Usnesení č. 7/1/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr 
2

pronájmu kóje ve skladu o výměře 15 m  v  hospodářském dvoře 

č.p. 43 p. Miroslavu Horynovi dle platného ceníku a pověřuje 

starostku zveřejněním záměru v  souladu se zákonem obcích.

Hlasováno:  PRO 7 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 

Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod 8 – Žádost o dotaci  – fondy Středočeského kraje

Starostka informovala o dotačních programech Středočeského 

kraje a předložila návrh na podání žádosti o dotaci na pořízení 

informačního a svolávacího zařízení pro jednotku SDH 

Poříčany  s  termínem podání žádosti do 31.1.2018. Dále 

navrhla přípravu projektů do Fondu hejtmana, Středočeského 

infrastrukturního fondu a Fondu obnovy venkova.

Usnesení č. 8/1/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost       

o dotaci ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů 

a složek IZS, tematické zadání Vybavení jednotek SDH obcí 

věcnými prostředky, na akci „Informační a svolávací zařízení 

pro JSDH Poříčany“ a zavazuje se vyhradit v  rozpočtu obce pro 

r. 2018 prostředky na financování tohoto projektu. 

Hlasováno:  PRO 7 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 8 bylo schváleno

Bod 9 – Žádost o dotaci na renovaci pomníku padlým            

z programu ministerstva obrany

Starostka předložila návrh na podání žádosti o dotaci na 

renovaci pomníku padlým z programu ministerstva obrany na   

r. 2018.

Usnesení č. 9/1/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje investiční 

záměr renovace pomníku padlým a  podání žádosti o dotaci ve 

výši 296.000 Kč z programu na opravu válečných hrobů 

Ministerstva obrany. Celková předpokládaná cena projektu je 

370.000 Kč. Zastupitelstvo obce schvaluje vyčlenění finančních 

prostředků na financování akce v  rozpočtu na r. 2018.

Hlasováno:  PRO 7 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 9 bylo schváleno

Bod 10 – Diskuse

- Strop v  sokolovně - padající omítka:  Omítka otlučena 

již v  pondělí po mysliveckém plese, ke konzultaci je 

přizván statik, pravděpodobně se jedná o následek 

zateplení stropní konstrukce, kdy stropní trámy 

vysychají a „pracují“;

- Rekonstrukce mostu přes D11 směrem na Sadskou – 

obec prozatím neobdržela oficiální vyrozumění            

o zahájení stavebních prací a trvání uzavírky, 

předpoklad březen 2018 – bude upřesněno a uveřejněno 

(Posel, web, úřední deska);

- Digitální bezdrátový rozhlas – starostka informuje       

o zahájení montáže (27.1.2018, dodání ústředny           

v  první polovině února).

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
Poříčany č. 2/2018, 20.3.2018

Zahájení zasedání zastupitelstva

Zasedání Zastupitelstva obce Poříčany bylo zahájeno v 19,00 

hodin starostkou obce. Oznámení o konání zastupitelstva bylo 

zveřejněno dle zákona o obcích na úřední desce Obecního úřadu 

Poříčany od 5.3.2018 do 21.3.2018, současně bylo zveřejněno 

na elektronické úřední desce.

Starostka obce z prezenční listiny přítomných členů 

zastupitelstva (příloha č. 1) konstatovala, že přítomno je 8 členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Omluveni:  Musilová, Hampl

Horyna – dorazil později

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení 

programu

Starostka obce seznámila zastupitelstvo s  návrhem programu, 

navrhla určit ověřovateli zápisu M. Oklešťka a L. Melicha         

a zapisovatelkou Š. Havlíčkovou. Návrhy na doplnění 

programu nebyly vzneseny. 
Usnesení č. 1/2/2018: 

c) Zastupitelstvo obce Poříčany určuje ověřovateli zápisu 

M. Oklešťka a L. Melicha,  zapisovatelkou Š. Havlíčkovou.

d) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje následující 

program zasedání: 

 1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele, 

schválení programu

 2) Plnění usnesení 

 3) Inventura za r. 2017 

 4) Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Poříčany 

za r. 2017 

 5) Krizový plán 

 6) Ceník věcných břemen – aktualizace 

 7) Přeložka nadzemního vedení ČEZ – ul. 

Českobrodská + V Průhonu 

 8) Převod pozemku 898-1 v k.ú. Poříčany od 

Středočeského kraje

 9) Pronájem skladové kóje v hospodářském 

dvoře
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10) Studie – Dřevona 
11) Smlouva o spolupráci „Sdílené radosti a strasti škol  

III“ s městem Český Brod 
12) UZSVM – výpůjčka a bezúplatný převod pozemků
13) Nabídka na odkup pozemků 
14) Rozpočtové opatření č. 2-2018
15) Diskuse

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 1 bylo schváleno

Bod 2 - Plnění usnesení –  zpráva kontrolního výboru

Starostka seznámila zastupitele s  plněním usnesení z  minulých 

zasedání. Informovala o stavu projednání převodů pozemků od 

Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových                  

a Středočeského kraje.

Usnesení č. 2/2/2018:  

a)Zastupitelstvo obce Poříčany bere na vědomí plnění usnesení 

z  minulých zasedání. Nedořešené body budou předmětem další 

kontroly. Nedořešené převody pozemků a další postup budou 

projednány do 31.5.2018.

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 2 bylo schváleno

Bod 3 – Inventura

Starostka informovala o provedení inventury za r. 2017              

a seznámila zastupitele s  inventarizační zprávou.

Usnesení č. 3/2/2018:  Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu      

o provedení inventury za r. 2017 dle   vyhlášky č. 270/2010 Sb.

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Poříčany             

za r. 2017

Starostka seznámila zastupitelstvo s  účetní závěrkou ZŠ a MŠ 

Poříčany, o výsledku provedené kontroly hospodaření 

příspěvkové organizace a předložila návrh organizace na 

rozdělení hospodářského výsledku.

Usnesení č. 4/2/2018: 

a) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje účetní závěrku 
zřízené příspěvkové organizace Základní školy T. G. Masaryka 
a Mateřské školy Poříčany k  31.12.2017. Zastupitelstvo 
nezjistilo, že by účetní závěrka neposkytla v  rozsahu 
předložených podkladů v  souladu s § 4 vyhlášky č. 220/2013 
věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace 
účetní jednotky. 

b) Zastupitelstvo současně schvaluje návrh na rozdělení 
hospodářského výsledku příspěvkové organizace k  31.12.2017 
ve výši 311.557,31 Kč takto: 301.557,31 do rezervního fondu      
a 10.000,- Kč do fondu odměn. 

c) Zastupitelstvo schvaluje převod částky 210.000,- Kč              
z  rezervního fondu do investičního fondu, a to na pořízení herní 
sestavy na zahradu MŠ a rekonstrukci odpadů a rozvodu vody v  
hospodářské budově. Zastupitelstvo bere na vědomí, že zůstatek 
v  rezervním fondu bude v  průběhu roku v  případě potřeby 
částečně využit na pokrytí mzdových prostředků, na které ZŠ 
nedostane prostředky od MŠMT (změna systému financování 
pedagogických pracovníků a asistentů, nástup nového školníka 
od 1.5.2018, kde dojde k  dvouměsíčnímu překryvu                    
2 pracovníků).

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 4 bylo schváleno

Bod 5 – Krizový plán 

Starostka seznámila zastupitelstvo s dokončenou 

aktualizovanou verzí krizového plánu a informovala o setkání 

krizového štábu, které proběhlo dne 21.2.2018. Starostka dále 

navrhla rozšířit krizový štáb o dva členy – p. Miloslava 

Oklešťka a p. Jaroslava Hozmana.

Usnesení č. 5/2/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
aktualizaci krizového plánu obce Poříčany a doplnění 
krizového štábu o Miloslava Oklešťka a Jaroslava Hozmana.

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 5 bylo schváleno

19.30 – dorazil M. Horyna

Bod 6 – Ceník věcných břemen – aktualizace

Starostka navrhla úpravu ceníku věcných břemen – služebností. 
Usnesení č. 6/2/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
předložený ceník služebnosti - věcných břemen zřízených na 
nemovitostech ve vlastnictví obce Poříčany.

Hlasováno: PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 6 bylo schváleno

B o d  7  -  P ř e l o ž k a  n a d z e m n í h o  v e d e n í  Č E Z                               

–  ul. Českobrodská + V  Průhonu

Starostka seznámila zastupitelstvo s  připravovanou akcí spol. 

ČEZ Distribuce na přeložku nadzemního vedení                        

v  ul. Českobrodská, Na Bažantnici, V  Průhonu a Na Vyhlídce  

a předložila návrhy smluv na zřízení věcného břemene.

Usnesení č. 7/2/2018: 
a) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje záměr spol. ČEZ 
Distr ibuce na přeložení  nadzemního el .  vedení                            
v  ul. V  Průhonu, Na Vyhlídce, Českobrodská a Na Bažantnici 
dle předloženého návrhu. 
b) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje smlouvu o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene – služebnosti a smlouvu 
provést stavbu se spol. ČEZ Distribuce č. IE-12-
6008631/VB/001 (akce: Poříčany – Českobrodská, obnova NN) 
a č. IE-12-6008630/VB/001 (akce: Poříčany – V  Průhonu, 
obnova NN), s  tím že náhrada za zřízení věcného břemene bude 
stanovena dle platného ceníku obce Poříčany a podmínkou 
souhlasu obce bude přípolož veřejného osvětlení v  trase kabelu 
spol. ČEZ; zastupitelstvo pověřuje starostku uzavřením těchto 
smluv. 

Hlasováno: PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod 8 - Převod pozemku 898-1 v k.ú. Poříčany                     

od Středočeského kraje

Starostka seznámila zastupitelstvo s  výsledky jednání s  radním 

pro majetek Středočeského kraje a zástupci odboru majetku 

krajského úřadu. Zastupitelstvo projednalo možnosti nabytí 

pozemků v  k.ú. Poříčany od Středočeského kraje a rozhodlo 

takto: 
Usnesení č. 8/2/2018: 
a) Zastupitelstvo bere na vědomí překážky bezúplatného 
převodu pozemku parc. č. 898/1 v  k.ú. Poříčany od 
Středočeského kraje a souhlasí s  úplatným převodem.  
Zastupitelstvo pověřuje starostku projednáním úplatného 
převodu a návrhu kupní ceny. 
b) Zastupitelstvo schvaluje vzájemný bezúplatný převod 
pozemků v  k.ú. Poříčany 888/3 a 957/4 a pověřuje starostku 
podáním žádosti na Krajskou správu a údržbu silnic 
Středočeského kraje a projednáním podmínek převodu. 
Zastupitelstvo zároveň pověřuje starostku projednat 
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nedořešenou žádost obce Poříčany č.j. 237/2016/OÚ ze dne 
11.4.2016 o bezúplatný převod pozemků 862/4 a 893/4 v  ul. 
Mírová, které budou odděleny geometrickým plánem č. 804-
11/2016, jejichž bezúplatný převod byl schválen zastupitelstvem 
obce Poříčany usnesením č. 23.3.2016 usnesením č. 12/4/2016.  
c) Zastupitelstvo pověřuje starostku svoláním místního šetření 
ve věci opěrné zdi v  ul. Českobrodská za účasti členů 
zastupitelstva, zástupců Krajské správy a údržby silnic a odboru 
dopravy Středočeského kraje. 

Hlasováno: PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 8 bylo schváleno

Bod 9 - Pronájem skladové kóje v hospodářském dvoře

Starostka předložila návrh na pronájem skladové kóje               

v hospodářském dvoře firmě p. Miroslava Horyny. Záměr 

pronájmu byl uveřejněn v  souladu se zákonem o obcích. 
Usnesení č. 9/2/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje na základě 
zveřejněného záměru pronájem nebytových prostor - skladové 

2
kóje o výměře  15 m  v suterénu objektu v  ul. Klučovská, č.p. 43 
s přístupem z hospodářského dvora firmě Miroslav Horyna, 
sídlo: Sportovní 382, Poříčany 289 14, IČO: 69637792; 

2nájemné za skladové prostory je stanoveno na 250,- Kč/m /rok. 
Zastupitelstvo pověřuje starostku uzavřením nájemní smlouvy. 

Hlasováno: PRO 8 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 1 (Horyna)

Usnesení č. 9 bylo schváleno

Bod 10 – Dřevona

Starostka seznámila zastupitelstvo s  výsledky jednání o dalším 

postupu zpracování studie revitalizace objektu Dřevony            

s  architekty a navrhla, aby architekti předložili koncept studie 

vč. vizualizace a návrhu zastavěná + cenovou nabídky na další 

fáze projekční přípravy. Skicovné bylo navrženo ve výši 

20.000,- Kč. Předpokládaný termín pro předložení konceptů je 

1 měsíc od zadání.

Usnesení č. 10/2/2018: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr 

oslovit vybrané architektonické kanceláře s  požadavkem na 

zpracování konceptu revitalizace areálu Dřevona, návrhu 

zastavitelnosti a cenové nabídky na další fáze projektové 

přípravy. Zastupitelstvo stanovuje skicovné ve výši 20.000,- Kč. 

Hlasováno: PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 10 bylo schváleno

Bod 11 – Smlouva o spolupráci „Sdílené radosti a strasti škol 

III“ s městem Český Brod

Starostka předložila návrh smlouvy o spolupráci na další etapě 

projektu „Sdílené radosti a strasti škol III“ s  městem Český 

Brod na období let 2018 – 2021. Roční náklady na projekt činí 

12.000,- Kč.
Usnesení č. 11/2/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 
smlouvu s  městem Český Brod o spolufinancování  projektu 
„Sdílené radosti a strasti škol SO ORP Český Brod III“  ve výši  
48.000,- Kč,- Kč pro období 2018 až 2021. Zastupitelstvo 
pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Hlasováno: PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 11 bylo schváleno

Bod 12 – UZSVM

Starostka předložila podklady k  bezúplatným převodům 

vybraných pozemků ČR v  k. ú. Poříčany ve správě Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových a k  dořešení dalších 

souvisejících záležitostí.
Usnesení č. 12/2/2018:
a) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje smlouvu o výpůjčce   

s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových na 
pozemky parc. č. 651/4 a 651/6 v  k.ú. Poříčany a pověřuje 
starostku jejím podpisem.
b)  Zastupitelstvo obce Poříčany  schvaluje smlouvu budoucí          
o zřízení služebnosti  na protipovodňové opatření na pozemku 
596/4 v  k.ú. Poříčany a pověřuje starostku podpisem smlouvy.
c) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje výpůjčku pozemků 
parc. č. 652/1 a 652/2 od Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových a pověřuje starostku podáním žádosti o uzavření 
smlouvy o výpůjčce.
d) Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje bezúplatný převod 
pozemků pod místní komunikací v  ul. Školní parc. č. 849/1, 4, 6, 
7 a v  ul. Mírová parc. č. 893/1.

Hlasováno: PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 12 bylo schváleno

Bod 13 –  Nabídka na odkup pozemku

Starostka informovala zastupitelstvo o možnosti odkupu, 

respektive  na předložení nabídky kupní ceny, na  pozemky 

vedené na LV 436 v  k.ú. Poříčany.
Usnesení č. 13/2/2018: Zastupitelstvo projednalo možnost 
odkoupit pozemky na LV 436 v  k. ú. Poříčany od soukromých 
vlastníků a pověřilo starostku projednáním možnosti odkupu 
pouze části pozemků pod veřejnou komunikací, s  tím, že by obec 
uhradila náklady na oddělení pozemku.  

Hlasováno: PRO 9 - PROTI 0 - ZDRŽEL SE 0

Usnesení č. 13 bylo schváleno

Bod 14 –  Rozpočtové opatření č. 2-2018

Starostka předložila rozpočtové opatření č. 2-2018.

Usnesení č. 14/2/2018: Zastupitelstvo obce Poříčany schvaluje 

rozpočtové opatření č. 2-2018 a pověřuje starostku provedení 

příslušných změn  v  rozpočtu.

Bod 15 –  Diskuse

- finální úprava povrchů po přeložce kabelu v  ul. Lipová 

– bude provedeno vč. osetí na jaře 2018

- J. Hrabě navrhl zapojení ZŠ a MŠ Poříčany do projektu 

„Skutečně zdravá škola“ za účelem zlepšení stravování 

a výchovy žáků ke zdravé výživě

Pozor na včasné vyřízení cestovních dokladů 
před letní sezónou

Plánujete dovolenou v  zahraničí a nemáte platný 
cestovní doklad?
Požádejte o vydání nového cestovního pasu včas                   
a nenechávejte podání žádosti na poslední chvíli. Vyhnete se 
tak zbytečným frontám na úřadech, ušetříte čas, nervy           
a peníze. Za vydání cestovního pasu ve lhůtě 30 dnů 
zaplatíte poplatek 600 Kč, u dětí mladších 15 let 100 Kč.
Poplatky za vydání pasu ve zkrácené lhůtě pak stojí 4000 Kč 
pro dospělého a 2000 Kč pro dítě mladší 15 let.
Máte-li platný pas, doporučujeme také zkontrolovat si, do 
kdy platí. Některé země požadují minimální platnost 
cestovního dokladu např. 6 měsíců ode dne vstupu nebo 
vycestování z  územní cizího státu.
Celý materiál vydaný Ministerstvem vnitra najdete na webu 
obce  v  sekci NOVINKY.www.obec-poricany.cz
Zdroj: OSČ MV 19.2.2018
Více informací k  cestovním dokladům vám poskytne také 
Městský úřad Český Brod, tel.:  321612149
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Harmonie v Poříčanech

Věci mají být přirozené a harmonické, pokud mají 
dobře fungovat. Mohl bych také říci hezké                   
a přirozené, nebo přirozeně hezké, protože harmonie 
a krása jsou kategorie velmi blízké. Je to evidentní       
a zřejmě o tom není třeba 
nikoho přesvědčovat, pokud 
jde o místo k bydlení nebo 
zahradu. 
Při projektování dopravních 
staveb se na tuto obecně 
z n á m o u  a  p ř i j í m a n o u  
skutečnost nemyslí. Nebo 
možná myslí, ale jako titěrná     
a subtilní bývá překryta těžkou 
vahou praktických potřeb. 
Výsledek pak místo ladného 
tvaru a hřejivého dojmu přináší 
chladný slepenec technických 
požadavků. V poslední době na 
takový přístup doplatila 
železniční stanice Ústí nad 
Orlicí.  Svými dlouhými chodbami podchodů a širokými 
schodišti vyvedenými v šedivém kameni po přestavbě 
připomíná spíše mauzoleum, nad kterým svítí za večerů   
a nocí věčné světlo nečetných, matně osvětlených oken 
historické budovy, ze které úplně vyprchala poetika 
starých časů, jichž měla být připomínkou. Můžeme 
zmínit mnoho důvodů, proč je tomu tak.  Základní je ale 
nasnadě. Ústeckému nádraží chybí přirozenost                
a harmonie. 
Jsou ale i jiné příklady. 
Například železniční 
stanice Poříčany na trati 
011  Kolín - Praha. Tady 
se nesoulad neodehrává 
uvnitř stavby, ale na 
jejích hranicích. Zatímco 
rozměr stanice Ústí nad 
Orlicí vcelku odpovídá 
rozměru kdysi bývalého 
okresního města, nádraží 
v Poříčanech jakoby 
obec Poříčany přerostlo. 
Vlaky obcí projíždí už od roku 1845, kdy byla do provozu 
předána část Severní státní dráhy v úseku Olomouc – 
Praha.  První nádraží ale vzniklo až v  roce 1874 a dále se 
rozvíjelo zapojením nové trati Poříčany – Sadská, 
zprovozněné v  roce 1882. Původní výpravní budova, 
umístěná nevhodně na konci stanice, byla v  roce 1899    
v  rámci rozšíření a prodloužení kolejiště nahrazena 
budovou novou, lépe vyhovující potřebám provozu         
a vzrůstajícímu počtu cestujících. V roce 1948 byla se 
zahájením elektrifikace na traťovém úseku Pečky - 
Poříčany  zahájena také přestavba celého nádraží. Nově 
mělo být vyřešeno zaústění trati na Nymburk a úsek 
Poříčany - Praha měl být včetně stanice Poříčany 
ztrojkolejněn. Přestavba stanice skončila 1. června 1958, 

kdy se po trati rozjely první elektrické vlaky. V  rámci 
stavby bylo kolejiště opět rozšířeno. Pražské zhlaví bylo 
posunuto o 300m dále k západu, kolínské zhlaví bylo 
posunuto o 600m k  východu. Stará nádražní budova 
byla v prosinci roku 1960 odstřelena a při využívání 
provizoria byla do roku 1964 postavena nová budova na 

současném místě. Stanice 
Poříčany tak vyrostla do délky 
3035m a po rekonstrukci 
provedené v  letech 1994 – 1996 
obsahuje  8 staničních kolejí,     
3 ostrovní nástupiště přístupné 
podchodem a  roz l eh lou  
výpravní budovou s  prostornou 
halou, restaurací a kulturním 
sálem v  suterénu.
Zatímco se železniční stanice 
rozrůstala a modernizovala, 
obec Poříčany si zachovávala 
rurální charakter, který si 
podržela dodnes. Přestože má 
do Prahy ideální spojení po 
železnici i dálnici, počet 

obyvatel stoupá jen pomalu. Od roku 2010, kdy měla 
obec 1300 obyvatel, stejně jako v  roce 1932, stoupl 
počet obyvatel na současných 1500. 
Vedle sebe tedy leží dva celky – nádraží a obec, které 
jako by spolu nesouvisely. Každý si žije svým vlastním 
životem a ačkoli se vzájemně ovlivňují, zdá se, jako by 
spolu nechtěly nic mít. Tento vztah nepůsobí tak děsivě 
jako pokažené nádraží v Ústí nad Orlicí, ale jistě 

nepůsobí přirozeně a harmonicky. 
Naopak, vytváří jisté napětí. 
Toto napětí by měla zmírnit stavba 
Rekonstrukce nástupišť a zřízení 
bezbariérových přístupů v  žst. Poříčany. 
V ýznamnou  s oučás t í  s t avby  j e  
prodloužení podchodu s  výstupní rampou 
a schodištěm, které dovolí cestujícím 
přístup k  výpravní budově a nástupištím  z  
obou částí tratí rozdělené obce. Pohyb 
imobilních cestujících nebo maminek       
s kočárky zjednoduší výtahy na 
nástupištích. Další významnou částí 
stavby je rekonstrukce nástupišť, která 
bude spočívat v  kompletním vybourání 

stávajících nástupišť, stavbě nástupních hran                 
z moderních betonových prefabrikátů tvaru „L“             
a provedení pochozích ploch ze zámkové dlažby. 
Obsahem rekonstrukce podchodu jsou nová výstupní 
schodiště na nástupiště a nové obklady. Ke zvýšení 
bezpečnosti při pohybu ve stanici přispěje osvětlení       
a kamerový systém. Orientaci cestujících usnadní 
instalované informační zařízení a rozhlasy. Vzhled 
stanice povýší nový mobiliář a orientační systém. Na 
rekonstrukci nástupišť navazuje úprava prostorové 
polohy kolejí a úpravy trakčního vedení. Na nástupištích 
jsou rekonstruovány stávající přístřešky a dešťové vody 
z  nich svedeny do rekonstruované kanalizace. 
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Soutěž na dodávku této stavby vyhrála firma Chládek      
a Tintěra, Pardubice, a.s. a realizace byla zahájena 
předáním staveniště 22.6.2017. 
Mimo vlastní dodávky firmy Chládek a Tintěra, 
Pardubice a.s. se na stavbě podílí subdodavatelé: 
Elektrizace železnic Praha, a.s., ČD Telematika a.s., 
Hroší stavby Morava a.s., Aquasys, spol. s r.o., 
PEDASTA dopravní stavby, s.r.o.. Stroje pro práci na 
železničním svršku zajistí Hrochostroj a.s., geodetické 
práce provede GON Hradec Králové a.s. 
Stavba představuje zakázku v  ceně 114  869  280 Kč, 

které by měly být proinvestovány do 22.11.2018, kdy 
bude stavba dokončena.
Jestliže se doposud obec a železniční stanice vyvíjely 
nezávisle na sobě a jejich čas běžel samostatně, po 
realizaci stavby dojde k  jejich  propojení. Dění ve stanici 
bude do jisté míry děním v  obci a život obce bude do jisté 
míry přenášen do stanice. Pokud se záměr architekta        
a projektanta povede a práce budou provedeny kvalitně, 
vznikne úplně nový prostor. Věřím, že bude působit 
přirozeně  a harmonicky. Mohl bych také říci hezky         
a přirozeně, nebo přirozeně hezky, protože harmonie       
a krása jsou kategorie velmi blízké.

Josef Janča

Hasičské muzeum v  Poříčanech oslavilo 22. výročí
1. března 2018 oslavilo již 22. výročí od svého založení poříčanské 
hasičské muzeum, které se nachází v  bývalé kotelně bytovky č. 1 v ulici 
Lipová a může se pyšnit označením „nejmenší hasičské muzeum v  ČR“. 
Jeho zakladatelem a ředitelem jen pan Milan Škaloud, starosta SDH 
Hořany, který je nadšeným hasičem již 63 let.  Exponátům se pan 
Škaloud věnuje s  láskou a péčí. Není divu, vždyť hasičina je celý jeho 
život!
Hasičské muzeum v  Poříčanech
Lipová 357
Po – Pá  15.00 – 18.00
So – Ne  8.00 – 15.00
Mobil: 603  988 912
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Mateřská škola - třída Sluníčka
Dostaly jsme příležitost, napsat něco o poříčanské 
školce a chceme  vás seznámit s našimi nejmladšími 
žáčky. Třída Sluníček začala nový školní rok téměř      
v plném počtu. V průběhu podzimu a zimy jsme 
přibrali do kolektivu další tříleté děti. Nyní máme plně 
obsazenou třídu a to 24 dětí.
Po vánočních prázdninách se 
ukázalo, že děti jsou již dobře 
zadaptované a slziček bylo 
opravdu málo. S adaptací              
i učením nám po celý den 
pomáhají pravidla a rituály. Děti 
společně fungují jako kolektiv,     
a i přes občasné konflikty a střety 
umí držet při sobě a navzájem si 
pomáhat.
Školní vzdělávací program 
nazvaný „Plavba za poznáním“ 
zahrnuje různorodá témata, která 
děti seznamují s okolním světem.
Například v týdnu s tématem 
„Hrajeme si pohádky“ si děti 
zvládly vyrobit loutku                  
z papírové roličky a vlny, 
vystřídat si role v dramatizaci       
s převleky, shlédnout a zahrát si 
loutkové divadlo. Jindy  se děti 
proměnily v  muzikanty, kdy 
poznávaly svět hudebních 
nástrojů. Učily se na ně hrát, 
zpívaly nové písně a dokonce za 
námi přijel dědeček jedné naší 
žákyně, aby nám na některé nástroje zahrál.
Nedávno se také naše třída změnila ve vesmírnou loď, 
která nás nesla na cestu za poznáváním planet. Děti 
prošly náročným kosmonautským výcvikem, kde 
dokonce absolvovaly lezení na žebřík. Za výcvik byly 
odměněny medailemi. Pomocí pohyblivého modelu se 

seznámily s planetami Sluneční soustavy.
Při masopustním veselí si děti vyráběly masky            
a jitrnice z punčoch a vaty. V maskách procházely 
vesnici, kterou si vytvořily z kostek. Zakončení 
masopustu vyvrcholilo snědením koblih, které nám 

připravila paní Doležalová.
Při pohybových činnostech 
využíváme množství pomůcek, 
děti baví cvičení  s overbally, 
šátky, padákem, lanem i stuhami. 
Oblíbenou činností je i jóga          
a relaxace.
Oslavy svátků a narozenin dětí se 
nesou v královském duchu, 
protože oslavenec usedá na 
speciální trůn, na hlavu dostává 
korunu a přijímá gratulace. Je 
někdy až dojemné sledovat, 
jakými slovy si dokáží děti popřát.
Při příznivém počasí chodíme ven 
a velmi oceňujeme, že jsou děti 
dobře vybavené do nepohody. 
Díky tomu se děti mohou stávat 
dobrodruhy a zkoušet zdolávání 
nejrůznějších terénů.
Zřízením třídního fondu jsme 
mohli dětem pořídit balíčky na 
Mikuláše, kreativní potřeby na 
vánoční tvoření a dokonce            
i vánoční dárek pro každé dítě.
Snažíme se připravit děti na to, 
aby samostatně zvládaly výzvy, 
které je čekají, a přitom jim 

vytvářet prostředí plné podpory, přátelství, 
porozumění a bezpečných hranic. Baví nás být 
průvodci na jejich cestě, těší nás každý jejich pokrok, 
a děkujeme rodičům i prarodičům za spolupráci.
                                                                     Martina Kadeřábková
                                                                     Jana Šmídová

Vážení rodiče a příznivci školy,
připravili jsme pro letošní jarní číslo Posla několik příspěvků z  dění v  ZŠ a MŠ Poříčany za uplynulý čtvrtrok. Kromě 
učení a dalších „školních aktivit“ se nezahálelo ani při údržbě areálu. V únoru se nám podařilo ve spolupráci s  obcí     
a za významné finanční podpory společnosti Beneš a Lát zrekonstruovat rozvody vody a odpady v hospodářské 
budově, v  březnu došlo k  bezpečnostnímu řezu dvou vrb v ul. U Parku.
Čekají nás dva pestré, ale taky „perné“ měsíce do prázdnin. Měsíce závěrečných písemek a zkoušení, kdy žáci finišují 
(nebo by měli), aby na vysvědčení přinesli pěkné známky. A kantoři potřebují extra pevné nervy, aby děti, které už jsou 
hlavou venku na hřišti nebo na prázdninách, přiměli soustředit se ve škole na učení. 
V následujících týdnech nás čekají také různé výlety, exkurze a  školy v  přírodě. Chybět nebude ani rozloučení            
s předškoláky a žáky 9. třídy. A čeká nás i  několik společných akcí, na které bychom vás rádi pozvali:
Školní akademie ve čtvrtek 31. května od 16:00 v sokolovně – žáci všech tříd si připravili vystoupení a spolek přátel 
školy „Příliv“ na akademii předá první z  dataprojektorů, které se rozhodl pro jednotlivé třídy zakoupit.
Ve čtvrtek 21. června proběhne již šestý ročník akce „Sportuje celá rodina“. Vítěze čekají hodnotné ceny. Kromě 
hlavních soutěžních disciplín bude i bohatý doprovodný program s  přispěním hasičů, sokolů a spolku Příliv. Kdo 
nesportuje, není z  Poříčan – heslo dne: „Letos určitě vyhraju“.
Ve dnech 2. – 4. 7. a 9. – 13. 7. připravujeme pro děti do 10 let příměstský tábor. Tentokrát s tématem „CESTA ZA 
POZNÁNÍM“. Přihláška je ke stažení na webových stránkách školy. Přihlášky posílejte do 14. 5. 2018.
Přeji úspěšné dokončení školního roku dětem, rodičům i učitelům.                                                                 
                                                                                                                                                                                                  Václav Pěnkava
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Lyžařský výcvik.
Třetí týden v  lednu je v  naší škole již tradičně vyčleněn pro 
lyžařský výcvik. Letos jsme se zase vrátili na naší oblíbenou chatu 
MUHU v  Jindřichově u Jablonce nad Nisou. Počasí nám přálo, 
instruktoři (učitelé) byli výborní, večerní činnost jsme si připravili 
skvělou. Co ještě dodat? Za rok na shledanou.

Masopust
Masopust, neboli karnevalové veselí, bylo v  minulosti období od 
Tří Králů do Popeleční středy. Ta připadá na 46. den před 
velikonoční nedělí a je vlastně prvním dnem postní doby.  Maškarní 
zábava, která probíhala zpravidla na masopustní úterý, tedy v  úterý 
před Popeleční středou, byla vyvrcholením masopustu. Na tento 
den si každý připravil nějakou masku do průvodu maškar, někde se 
hrála i divadelní představení. Mezi nejčastější masky patřil kůň, 
kozel, medvěd s  medvědářem, bába s  nůší, kominík a mnoho 
dalších.
Dodnes se v  některých našich regionech masopust slaví. Jedny       
z  nejznámějších masopustních průvodů se u nás pořádají na 
Hlinecku, Chodsku a Doudlebsku.
Také děti ze školní družiny v Poříčanech nezahálely a připravily si 
masky do masopustního průvodu obcí.  Vydařené odpoledne plné 
zábavy, přiblížilo dětem zvyky a tradice minulé doby, které bychom 
jim rádi v dalších podobných akcí i nadále připomínali. 

                   Eva Petříková

Radosti a strasti škol – již potřetí
Poříčanská škola se opět zapojí do společného projektu města Český Brod a obcí v  jeho správním obvodu, který 
pod názvem „SDÍLENÉ RADOSTI A STRASTI ZÁKLADNÍCH ŠKOL ORP ČESKÝ BROD“ vznikl v  r. 2014   
v  rámci operačního programu EU „Vzdělávání pro konkurenceschopnost“.  Pro roky 2018 – 2021 je naplánována 
již třetí etapa projektu.
Hlavním cílem je přispět ke zlepšení kvality vzdělávání v mateřských a základních školách v městech a obcích 
správního obvodu ORP Český Brod. Děti v  mateřských školách a žáci základních škol, a stejně tak jejich učitelé, 
mají díky projektu možnost nadále využívat služeb školních asistentů, logopedů a psychologů. Zástupci MŠ a ZŠ 
se pravidelně setkávají za účelem výměny zkušeností a příkladů dobré praxe, podpořeno je i společné vzdělávání 
pedagogů, a to formou pořádání seminářů a letní školy pedagogů. 
Smyslem aktivit projektu je také prohloubení současných a rozvoj nových forem formální i neformální spolupráce 
všech subjektů zapojených do předškolního a základního vzdělávání s cílem rozvoje potenciálu každého žáka.
Jedním z výstupů projektu je i pedagogicko-psychologická poradna v  Českém Brodě 
http://poradna.cesbrod.cz/.

Celkové finanční náklady III. etapy projektu jsou vyčísleny na 10.500.000,- Kč, z  toho 95 % má být financováno  
z  Operačního programu Výzkum, vývoj, vzdělávání, na základě výzvy č.  02_17_047 „Místní akční plány rozvoje 
vzdělávání II“, vyhlášené MŠMT.  Zbývajících 5%, tj. 525.000 Kč bude uhrazeno z  rozpočtů obcí, které se do 
projektu zapojily. Obec Poříčany se bude podílet částkou 48.000,-.
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Starší přípravka
Jedno vítězství v  Poděbradech a domácí prohra            
s  Nymburkem. 
Trenéři Filip Stárek, Lukáš Hampl, Matěj Novák, Petr 
Touš

Mladší přípravka
Pod vedením nového trenéra Petra Touše, který hrával 
dorosteneckou ligu za Motorlet a potom dlouhých 15 
let za Poříčany, se naši nejmenší učí fotbalovému 
řemeslu. Rodiče, kteří chodí fandit, musejí uznat, že to 
má hlavu a patu. Přístupem k  tréninkům a zápasům 
počínaje a novými oddílovými soupravami konče.
Mladší přípravka na podzim hodně zápasů vyhrála        
a i díky tomu byla pro jarní část přelosována do 
výkonnostně těžší skupiny. Výsledkově to sice zatím 
není ono, ale nové zkušenosti s  těžkými soupeři dají 
dětem hodně do budoucna.
                                                                                  Jaroslav Hampl
                                                                       

SK Poříčany
Jarní část fotbalové sezóny 2017/2018 
A mužstvo
Po nepřesvědčivých výkonech v  zimní přípravě se naše 
áčko konečně prezentuje hrou a výkony, na které jsme 
byli zvyklí v minulých sezónách. Po katastrofálním 
podzimu došlo doslova k  zemětřesení, ať už                 
v hráčském kádru, tak i na postech trenérů. Tři kola 
před koncem podzimu byl trenér Jiří Biško vystřídán 
Jiřím Holatkou, který v  Poříčanech už jednou působil. 
Pod jeho vedením se podařil postup do krajského 
přeboru. Ale bohužel tato změna se minula účinkem. 
Hráči pod náročným trenérem nechtěli hrát a tréninky  
v počtu čtyř hráčů neměly smysl. Tím pádem nebyly 
dobré ani výsledky zimní přípravy. Proto přišla na řadu 
velmi kvalitní manažerská práce. Přišli noví hráči, kteří 
mají za sebou ligu, ČFL a divizi. Po dohodě skončil 
trenér Holatka. Byl nahrazen Viktorem Pařízkem          
a Janem Klímou, kteří jsou zároveň i součástí nově 
poskládaného týmu.
 
Klíma Jan – Příbram, Blšany, Č. Brod, Nová Paka, futsal Benago,  
v r. 2018 asistent trenéra futsalu Sparta Praha
Pařízek Viktor – Bohemians, Č. Brod, Nová Paka, Admira,            
v r. 2018 trenér žáků Viktorie Žižkov 
Janda Petr – Bohemians, Vyšehrad, Prostějov, Nová Paka 
Brahimi Azem – futsal Sparta Praha, Kadaň, Zruč n/S.
Snop David – Sparta Praha, Admira, Zápy, Ďáblice
Kmoníček Filip – Liberec, Kolín, Č. Lípa, Frýdek Místek
Nedvěd Dominik – Velké Losiny, Vykáň
Netolický Stanislav – Benešov, Říčany
Puk Ondra – Velim, Poděbrady, Poříčany, Kolín
Holler Lukáš – domácí odchov., Č. Brod
Prejsek Jiří – odchov., Kolín, Jevany
Koula Jiří – odchov.,  Jevany, Sokoleč, Kounice
Hampl Lukáš – odchov., Kolín, Čelákovice, Č. Brod, Ostrá
Stárek Filip – odchov., Č. Brod, Ostrá
Mužík Lukáš – Pečky, Kolín
Kopecký Arnošt – Kolín, Velim

Manažerské vedení - pan Zdeněk Pačes a Václav Kupr. 
Vedoucí mužstva Petr Stárek.
Pochválit musíme i naše fanoušky, kteří podporují áčko 
doma, ale hlavně i na venkovních zápasech. Áčko zatím 
na jaře získalo 15 bodů. Oproti podzimním 7 bodům to  
je i pro úplného laika sakra rozdíl!
B mužstvo
Naše béčko má zatím odehráno 5 zápasů - se 
střídavými výsledky. Je to těžká práce pro trenéra 
Richarda Urbana.
Žáci
Naši žáci a zároveň i trenéři Filip Stárek, Lukáš Hampl 
a Matěj Novák zatím sbírají zkušenosti na velkém 
hřišti. Vzhledem k  tomu, že máme většinu týmu 
ročníky 2006 a mladší, tak tomu odpovídají i výsledky. 
Kdo ale viděl zápasy, musí uznat, že ke zlepšení 
dochází. Kluci to mají letos hrozně těžké. Hrají proti 
mužstvům, kde mají o dva - tři roky starší hráče, kteří 
jsou vzrůstem už dospělí chlapi.  
Kluci vydržte, na podzim jim to všem vrátíme!
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UKLIĎME POŘÍČANY
V rámci celorepublikové kampaně „Ukliďme Česko“   
a ve spolupráci s  MAS Pošembeří jsme se letos již 
posedmé zapojili s naším jarním úklidem odpadků        
a černých skládek v Poříčanech a okolí. 
V pátek 6. dubna uklízela ZŠ a MŠ Poříčany – okolo 
školy, u koupaliště, cestou do lesa a v  lese. V  sobotu  
7. dubna se do úklidu pustili dobrovolníci a místní 
spolky. Uklízelo se podél silnic na Klučov, Český Brod, 
Kounice, Chrást, Sadskou a Hořany, podél cesty do 
pískovny, podél Šembery až k Bílému mostu, cesta ke 
střelnici a obalovně. Odpadu byla opět velká hromada, 
nejčastěji pneumatiky, PET láhve, a mnoho dalšího. 
Odpoledne jsme pro účastníky úklidu uspořádali 
posezení na hřišti. 
Všem dobrovolníkům moc děkujeme – je to velká 
pomoc, a přesto, že se může úklid zdát „zbytečný“, 
protože odpadky se v průběhu roku opět nahromadí, 
věříme, že to má smysl a jsme rádi, že v  tom nejsme 
sami :-).
Více fotografií z akce je na Facebooku Obce Poříčany.

HLASUJTE PRO POŘÍČANSKÉ SOUTĚŽNÍ 
FOTOGRAFIE 
Pošembeří letos opět vyhlásilo fotografickou soutěž      
a po loňském úspěchu jsme i letos do soutěže poslali tři 
fotografie a jedno video. Soutěžní fotky a pokyny pro 
hlasování budou v  nejbližších dnech uveřejněny na 
www.posemberi.cz.
Budeme rádi, pokud videu a fotkám, které jsme zaslali 
do kategorií  Kuriozita a Vtipné foto z  úklidu, dáte 
hlas. Moc děkujeme!!!

Hanka Teršová

Maškarní 

Dětský odpolední maškarní rej se vyvedl jako každý rok. Pozvali jsme 
osvědčené moderátorské trio, které – letos v  převleku klaunů – připravilo 
pro děti odpoledne plné zábavy, legrace, tance i soutěží. A nechyběly 
samozřejmě ani odměny a diplomy pro nejoriginálnější masky. Svůj vstup 
měly i letos děti z DANCE Studia Anety Solilové, které předvedly krásně 
secvičené a vtipné choreografie.
Účast na večerní zábavě bohužel byla rekordně nízká. Velká škoda, protože 
kapela J.B.Band byla skvělá a opravdu to stálo za to. 
Velkým překvapením pro nás byla zpráva, kterou hned v  neděli po 
poříčanském maškarním bále, 25. března 2018, uveřejnil zpravodajský 
server IDNES s  titulkem Muže v převleku piráta zavřeli do Bohnic. 
„Zadržený čtyřicátník je na první pohled nekonformní člověk. Na veřejnosti 
chodí oblečený jako pirát, za pasem nosí křesadlovou pistoli a společnost 
mu občas dělá umělý papoušek sedící na rameni…“
Zdroj: https://zpravy.idnes.cz/

PS: Tahle zpráva je samozřejmě pouze vtip, naštěstí se nejednalo o našeho 
pana místostarostu, jen ta podobnost byla až neuvěřitelně trefná :-)!!!



Obec Poříčany, Lipová 235, 289 14, tel.: 321695351, e-mail: urad@obec-poricany.cz, www.obec-poricany.cz

Poříčanský posel * Noviny obce Poříčany * Registrováno u Ministerstva kultury ČR, ev.č. MK ČR E 20719* Vychází 4x ročně v tištěné podobě i na internetu * 
Tisk: Obecní úřad Poříčany * Ročník Vlll., číslo 1/2018 * Editor: Hana Teršová * Grafické zpracování: Aleš Kadeřábek  * Uzávěrka tohoto vydání: 20.4.2018*

Koutek pro nejmenší . .

Aleš Kadeřábek

 rozdíly, tentokrát jich je zase 9 spojte a vymalujte obrázek

Českobrodský okruh

1. května po poledni projížděl Poříčany tradiční závod 
veteránů „Českobrodský okruh“, který pořádá Veteran 
Car Club Český Brod. 
Poříčany měly v závodě také své „želízko v  ohni“. 
Vláďa Blecha s číslem 78 se ve své kategorii umístil  
na 6. místě.
Více na webových stránkách akce:  
https://cbokruh.webnode.cz/
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